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Summary:

The task of adjudicating sports disputes is entrusted to the Court of Arbitration for
SportTAS, through arbitration or mediation. The International Sports Arbitration
Council was established with its mission of financial and administrative
supervision, support for its independence and the formation of TAS court
arbitrators. The court has developed legal rules and established two arbitration
sections in order to distinguish between two categories of disputes according to
the type of sports arbitration procedures that each section is subject to to ensure
Proper conduct of procedures, in addition to that, the decisions issued by this
court are mandatory, final and not subject to appeal.

key words:Arbitration, Sports Arbitration, International Court of Arbitration for

Qort, Sports Disputes, International Sports Arbitration Council. /

Résumé:

La mission de trancher les litiges sportifs est confiée au Tribunal Arbitral du
SportTAS, par voie darbitrage ou de médiation. Le Conseil International
d'Arbitrage Sportif a été créé avec pour mission de supervision financiere et
administrative, de soutien a son indépendance et a la formation des arbitres des
tribunaux du TAS. Le tribunal a élaboré des regles juridiques et créé deux
sections d'arbitrage afin de distinguer entre deux catégories de litiges selon le type
de procédures d'arbitrage sportif auxquelles chaque section est soumise pour
assurer le bon déroulement des procédures, outre cela, les décisions rendues par
cette juridiction sont impératives, définitives et non susceptibles d'appel.

les mots clés:Arbitrage, Arbitrage sportif, Tribunal arbitral international du sport,

Qﬁérends sportifs, Conseil international d'arbitrage sportif. /




